

دعوة  
Invitation

Date: 12-2-2018

التاريخ: 2018-2-12

Dear Parents,

السادة / أولياء الأمور الكرام ،

**Subject: "This is what Zayed Loves" exhibition:**

**الموضوع: معرض هذا ما يحبه زايد**

His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan, President of the United Arab Emirates, has confirmed that the choice of 2018 to be known in the UAE as "the Year of Zayed" does express the exceptional standing that the late Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan – May Allah have Mercy upon his Soul – holds with each and every Emirati as the founding leader of the Union. The late Sheikh Zayed set the foundations of modern development across all sectors in the UAE on all levels. Not only is the late Sheikh Zayed the symbol of wisdom, goodness, generosity and giving in the UAE as well as the Gulf region, but also throughout the Arab world and globally, with such contributions and initiatives that continue to reflect his unerring skill as a modern leader, who gained the respect of so many people around the world.

أكد صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة " حفظه الله " أن اختيار عام 2018 ليكون "عام زايد" يجسد المكانة الإستثنائية والفريدة التي يمثلها المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان طيب الله ثراه لدى كل مواطن. فهو القائد المؤسس لدولة الإتحاد وواضع أسس النهضة العصرية التي تشهدها دولة الإمارات على المستويات كافة وهو رمز الحكمة والخير والعطاء ليس في الإمارات والخليج فحسب وإنما على المستويين العربي والدولي. ولا تزال مواقفه ومبادراته شاهدة على استثنائيته بوصفه قائداً عصرياً يحظى بتقدير جميع شعوب ودول المنطقة والعالم.

Our sons and daughters, our esteemed students, are going to take part in this year by the exhibition "This is what Zayed Loves" Wednesday 14 February 2018 11:30 a.m. – 12:30 p.m.

لذا أحيينا أن يكون لأبنائنا مشاركة في هذا العام من خلال المعرض الذي سيقام في المدرسة بعنوان (هذا ما يحبه زايد) يوم الأربعاء 14 فبراير 2018 من الساعة 11:30 صباحاً وحتى 12:30 ظهراً في قاعة الاجتماعات في الطابق العلوي .

The School Meeting Room, the 2nd Floor DAAS & the Social Studies Department staff would like to cordially invite parents to attend the above mentioned exhibition

تتشرف مدرسة دبي العربية الأمريكية الخاصة وقسم الدراسات الإجتماعية بدعوة أولياء الأمور لمشاركتنا هذه الفعالية المميزة.

For more information, kindly contact  
Ms Rahaf – Department of Social Studies  
04-2882222

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بالأستاذة/  
ر هف - قسم الدراسات الإجتماعية  
على الرقم: 04-2882222

Thank you for your kind cooperation.  
Dubai Arabian American Private School

شاكرين لكم حسن تعاونكم.  
مدرسة دبي العربية الأمريكية الخاصة

Name of student:

اسم الطالب:

Grade & Section:

الصف والشعبة:

Parent's Mobile Number:

هاتف ولي الأمر:

Permission: I agree ( ) I do not agree)

الموافقة: أوافق ( ) لا أوافق ( )

Parent's Signature:

توقيع ولي الأمر:

Activity coordinator .....

Principal.....